
日期  ：  二零二一年五月四日 (星期二 )  

Date ： 4 May 2021 (Tuesday) 

 
時間  ：  下午二時三十分  

Time ： 2:30 p.m.  

 

地點  ：  沙田民政事務處 4 4 1 會議室  

Venue ： Sha Tin District Office Conference Room 441 

 

 

 

沙田區議會 Sha Tin District Council 

衞生及環境委員會 Health and Environment Committee 

 

會議通告 (修訂 ) Notice of Meeting (Revised) 

 

 

 

1 .  政府部門就上次會議所議事項的回覆  

Responses of the Relevant Government Departments to Matters Arising from the Previous Meeting 

 

2 .  威爾斯親王醫院第二期重建計劃—進度簡介  

Progress of Redevelopment of Prince of Wales Hospital, Phase 2  

 

3 .  二零二一至二零二二年度開支科 4 (衞生及環境 )建議預留撥款及區內團體建議撥款  

Proposed Earmarked Provision and Funding Proposals of Local Organisations under Expenditure Head 4 (Health and Environment) 

of 2021-2022 

 

4 .  委員會轄下工作小組的更新成員名單  

Updated Membership Lists of Working Groups under the Committee 

 



 

5 .  衞慶祥先生提問 :  沙田市中心巴士總站空氣質素事宜  

Question to be Raised by Mr WAI Hing-cheung on Air Quality of Sha Tin Central Bus Terminus 
 

6 .  廖栢康先生提問 :  沙田區醫療服務  

Question to be Raised by Mr LIAO Pak-hong, Ricardo on Healthcare Services in Sha Tin 

 

7 .  沙田區二零二一年度歲晚清潔大行動的成 果  

Achievements of Sha Tin District Year-end Clean-up 2021 

 

8 .  二零二一年沙田區滅蚊運動 (第二期 )  

Sha Tin District Anti-mosquito Campaign 2021 (Second Phase) 

 

9 .  渡頭村公廁翻新計劃  

Proposal for Refurbishing To Tau Village Public Toilet 

 

1 0 .  馬料水海濱公廁翻新計劃  

Proposal for Refurbishing Ma Liu Shui Waterfront Public Toilet 

 

1 1 .  沙田區環境衞生服務統計概覽 (截至二零二一年三月三十一日 )  

Statistical Overview of Sha Tin District Environmental Hygiene Service (as at 31 March 2021) 

 

 

For the English version of the papers of the meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance.  

Provision of simultaneous interpretation service is subject to the availability of resources. 


